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P R O T O K Ó Ł  Nr VII/2019 
z VII sesji Rady Gminy Kraszewice odbytej 29 marca   2019 r.  

w sali sesyjnej Urzędu Gminy Kraszewice 

 

Przewodniczący Rady Gminy Artur Chowański   o godz. 9:00 otworzył 

sesję  i po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 

aktualnie    w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego 

składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. Listy obecności radnych oraz gości 

stanowią załączniki nr 1 i 2 do nin. protokołu.  

Przewodniczący  Rady Gminy przypomniał,  że porządek obrad brzmi 

następująco: 
 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad VII sesji Rady Gminy. 

3. Wybór Sekretarza obrad sesji. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad   VI sesji Rady Gminy. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym i z realizacji  

     uchwał. 

6. Informacja z działalności Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

7. Przedstawienie stanu bezpieczeństwa  na terenie Gminy   Kraszewice w 2018    

     roku.  

8.Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Kraszewicach    

    za rok 2018 

9. Informacja z działalności GKRPA za rok 2018. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmian w budżecie Gminy Kraszewice na 2019r. 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kraszewice na lata 

2019 – 2028. 

3) niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy na 2020 rok 

środków na fundusz sołecki. 

4) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrzeszowskiemu.  

5) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrzeszowskiemu. 

6) wyrażenia zgody na sprzedaż części nieruchomości gruntowej położonej 

w Kraszewicach. 

7) ustalenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych dla 

radnych Rady Gminy Kraszewice oraz zasad ich wypłacania  

8) zasad przyznawania i wysokości diet sołtysów  

9) likwidacji związku pod nazwą Związek Gmin Ziemi Ostrzeszowskiej.   
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10) sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów. 

11) uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Kraszewice. 

12) w sprawie określenia rodzaju dodatkowych usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów oraz wysokości cen za te usługi 

13) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami  bezdomnymi  oraz  

zapobiegania    bezdomności  zwierząt  na  terenie Gminy Kraszewice   

w 2019 roku.  

14) ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych 

przez Gminę. Kraszewice oraz określenia granic obwodów publicznych 

szkół podstawowych mających siedzibę na obszarze Gminy Kraszewice. 

11.   Interpelacje i zapytania radnych.  

12. Odpowiedzi na interpelacje.  

13. Wolne wnioski i informacje.  

14. Zakończenie obrad. 

 

 

Do porządku radni nie mieli  żadnych uwag i zapytań  

  

W wyniku głosowania porządek został przyjęty przez Radę Gminy  

(za – 12 głosów, przeciw –0 głosów, wstrzymało się – 0głosów). 

 

Punkt 3.Wybór Sekretarza obrad sesji. 

Na Sekretarza Obrad VII Sesji Rady Gminy wybrana została Kolenda 

Sylwia  

 

Punkt 4.. Przyjęcie protokołu z obrad VI sesji Rady Gminy. 

Sekretarz VI sesji która odbyła się w dniu 22 lutego  2019r. Paweł Ilski   wniósł 

o przyjęcie protokołu bez odczytania  

 

 (za – 12 głosów, przeciw –0 głosów, wstrzymało się – 0 głosów). 

 

Punkt 5.Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym i z       

realizacji   uchwał. 
 

Wójt Gminy przedłożył Radzie sprawozdanie nt. swojej działalności i z 

realizacji uchwał w okresie międzysesyjnym, a więc od 22 lutego  do 28 marca 

2019r. 

Sprawozdanie stanowi załącznik  nr 3 do protokołu  

Do sprawozdania Radni mieli następujące uwagi i zapytania:  
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Radny Jan Puchała zapytał czy projekt dotyczący modernizacje tego starego 

przedszkola pod kątem Domu Seniora robi Dastore tak? I czy z wolnej ręki 

przetarg i czy wiadomo za ile  ? 

Wójt Gminy odp: , że robi to Dastore i koszt mniej więcej 10 tys. zł. 

Radny Jan Puchała dopytał odnośnie żłobka , ponieważ jest problem aby bus z 

cateringiem podjechał pod sam budynek 

Wójt Gminy wyjaśnił że nie może podjechać bo tam jest chodnik dla pieszych.  

 

Punkt 6. Informacja z działalności Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że 10 marca wspólnie z Panami 

radnymi, sołtysami oraz pracownikami UG przygotowaliśmy dla naszych Pań 

obchody ich święta. Chciałbym podziękować wszystkim Panom za pomoc w 

organizacji tej uroczystości. Dziękujemy Paniom za tak liczny udział w 

obchodach Dnia Kobiet. Myślę, że obchody Dnia Kobiet wpisały się na stałe do 

kalendarza imprez gminnych 

  Odbyły się posiedzenia Komisji Stałych RG: 

27 II i 5 marca obradowała  Komisja Rewizyjna 

19 marca  Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki Żywnościowej, Handlu 

i Usług Rady Gminy Kraszewice 

21 marca 2019 r.  odbyło się posiedzenie Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia, 

Prawa i Porządku Publicznego  

22 marca    2019 r odbyło  się posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarczego 

i Budżetu Rady Gminy Kraszewice. 

 

Sprawozdanie z Komisji Rewizyjnej przedstawiła radna Małgorzata Broniecka  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 i 5 do niniejszego protokołu  

Do sprawozdania Radni mieli następujące uwagi i zapytania  

Radny Jan Puchała zapytał ilu najemców lokali zalega z opłatami za najem. 

Radna Małgorzata Broniecka odpowiedziała, że mamy 10 najemców  

Radny Jan Puchała zapytał co z tymi dłużnikami ? To jest kwota  prawie  

300 tys. zł. 

Radna Małgorzata Broniecka wyjaśniła iż w każdym z działów jest informacja 

ile wysłano upomnień, jednak ściągalność  jest taka a nie inna. W roku 

2016/2017r. był spadek o 2 tys. zł. W porównaniu do 2017 roku jest spadek o 

30tys. zł . komisja uważa , że Gmina wykorzystuje wszystkie możliwe sposoby 

aby ściągnąć zaległości. 

Radny Jan Puchała zapytał czy są takie lokale wynajmowane a nie zamieszkane 

? 

Radna Małgorzata Broniecka odp: że są takie dwa lokale  

 



4 
 

Sprawozdanie z Komisji Rolnictwa przedstawiła radna Mirosława Kaminik  

W dniu 19.03.2019 r o godz. 10.00 odbyło się posiedzenie Komisji Rolnictwa, 

Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Żywnościowej, Handlu i Usług. 

W zebraniu uczestniczyli: Wójt Gminy Kraszewice, Pani Skarbnik, trzech 

członków Komisji wraz z Przewodniczącą. Na komisję został zaproszony został 

Jerzy Noweta – Prezes Koła Łowieckiego ,,Czajka”, który to po krótce 

przedstawił działalność Koła Łowieckiego. Poinformował nas, że na naszym 

terenie utworzone są 2 Koła Łowieckie ,,Dasz Bór” i ,,Czajka”. Mówił, że 

obecnie zmienia się prawo łowieckie oraz status Kół Łowieckich. Koła 

wykonują coroczne plany łowieckie, które to są z kolei opiniowane przez Wójta 

Gminy, Izbę Rolniczą, Zarząd Okręgowy Polskiego Związku Łowieckiego oraz 

Leśniczy z danego terenu. Plany Łowieckie przygotowywane są na podstawie 

obliczeń i obserwacji. Ilość zwierzyny  na naszym terenie  jest na stałym 

poziomie. Prezes Koła poinformował nas także o procedurze szacowania szkód 

łowieckich. Poszkodowany, czyli rolnik składa wniosek do Urzędu Gminy o 

oszacowanie szkód łowieckich. Szacowanie powinno odbyć  się w ciągu 7 dni 

od zgłoszenia. Szacowania dokonuje powołana komisja w skład której wchodzi 

przedstawiciel Koła Łowieckiego, właściciel, przedstawiciel Urzędu Gminy – 

najczęściej sołtys oraz przedstawiciel Izby Rolniczej skierowany przez Lasy 

Państwowe. Brak obecności jednego z członków komisji nie wstrzymuje 

procedury szacowania szkód łowieckich. Za wyrządzone szkody przez 

zwierzynę łowną płacą Koła Łowieckie. 

Następnie Wójt zapoznał nas z uchwałami, które będą przedstawione na 

dzisiejszej Sesji. 

Komisja przyjęła do wiadomości powyższe informacje oraz propozycje ustaw. 

Następnie Komisja udała się w teren w celu lustracji oceny dróg gminnych po 

okresie zimowym. Pojechaliśmy na ulicę Leśną, gdzie widzieliśmy częściowo 

wydzielony dodatkowy pas drogowy odkupionym od rolników przeznaczony 

pod budowę drogi. Później udaliśmy się na drogę w Tułazach, gdzie 

stwierdziliśmy aby dokonać remontu tej drogi, po czym pojechaliśmy w stronę 

Głuszyny. Tam zobaczyliśmy odcinek drogi powiatowej, który w tym roku ma 

być wyremontowany. Dalej udaliśmy się na Bigosy. Oceniliśmy, że droga w 

strasznie złym stanie, istnieje silna konieczność remontu tej drogi. Po czym 

Komisja zakończyła objazd dróg na terenie gminy. 

 

Sprawozdanie z Komisji Oświaty przedstawił radny Jan Puchała  

Posiedzenie Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia, Prawa i Porządku Publicznego 

odbyło się  w dniu 21 marca 2019 r. o godz. 10 
00

. W posiedzeniu Komisji wzięli 

udział wszyscy członkowie komisji oraz pan wójt, pani skarbnik, dzielnicowy 

rewiru Kraszewice pan Maciej Mydlak oraz pan Stanisław Bąkowski – prezes 

LKS Masovia Kraszewice. 
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Jako pierwszy głos zabrał pan Mydlak, który stwierdził, że ogólnie na terenie 

gminy żyje się bezpieczniej niż w latach ubiegłych, jest mniej przestępstw i 

wykroczeń. 

Pan Stanisław Bąkowski poinformował nas, że w roku bieżącym LKS 

„Masovia” Kraszewice obchodzi jubileusz 90 – lecia istnienia i podzielił się z 

nami planami w jaki sposób klub chciałby to uczcić. 

W następnym punkcie komisja omówiła metryczkę subwencji oświatowej z 

uwzględnieniem rozdziałów 80149 i 80150 dotyczących kształcenia 

specjalnego. Komisja zastanawiała się  

i nie wie do tej pory dlaczego gmina jako organ prowadzący „dokłada” do 

subwencji oświatowej ponad 711.000 zł. (około 16,31 %). 

Następnie komisja zajęła się materiałami sesyjnymi, które przedstawiali pan 

wójt oraz pani skarbnik. Komisja negatywnie ustosunkowała się do utworzenia 

funduszu sołeckiego (przychylając się do stanowiska sołtysów), więc skoro sami 

sołtysi tak chcieli to komisja zajęła takie a nie inne stanowisko. Pozytywnie 

zaopiniowano projekty uchwał odnośnie pomocy dla powiatu (Jelenie – Jeziorki 

30.000 zł., Głuszyna – 220.000 zł.), zamiaru likwidacji Związku Gmin Ziemi 

Ostrzeszowskiej. Troszeczkę dłużej zatrzymano się nad zmianą wysokości diet 

dla radnych i sołtysów. Przedstawiono nam wersję Komisji Budżetu  

i Finansów, wspominając, że radny Jan Wojtaszek złożył propozycję diet 

zryczałtowanych, ale w szczegółach komisja tego projektu nie otrzymała jak 

również nie otrzymała projektu Komisji Budżetu. Projekt Komisji Budżetu 

omówił pan wójt i komisja większością głosów  

4 głosy za 1 wstrzymujący pozytywnie zaopiniowała w/w projekt. 

Na tym posiedzenie komisji zakończono. 

Sprawozdanie z Komisji Budżetowej przedstawił Przewodniczący Sylwester 

Gołdyn: 

W dniu 22 marca odbyło się posiedzenie komisji Rozwoju Gospodarczego i 

Budżetu Rady Gminy w Kraszewicach. W posiedzeniu komisji udział wzięli 

wszyscy członkowie oraz Wójt, Pani Skarbnik, Pan Sekretarz . Komisja zajęła 

się następującymi zagadnieniami z planu pracy  

- określenie  form wypłaty diet dla radnych i sołtysów oraz ich wartość  

- Fundusz sołecki – analiza założeń na 2019 rok  

- Informacje na temat możliwości rozbudowy lub modernizacji Gminnej 

Oczyszczalni Ścieków oraz połączenie linii wodociągowej do Mącznik i Jaźwin. 

Wszystkie projekty uchwał na dzisiejszą sesję komisja zaopiniowała 

pozytywnie. 

 

Punkt 7. Przedstawienie stanu bezpieczeństwa  na terenie Gminy      

               Kraszewice w 2018 roku.  
Sprawozdanie z bezpieczeństwa przedstawił  Powiatowy Komendant Andrzej 

Haraś.  
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Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 

Do sprawozdania radni nie mieli żadnych uwag i zapytań 

 

Punkt 8. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w 

Kraszewicach   za rok 2018 

 

Sprawozdanie z działalności przedstawiła Dyrektor Biblioteki Publicznej Pani 

Bożena Lipka  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 

Do sprawozdania radni nie mieli żadnych uwag i zapytań 

 

Punkt 9 Informacja z działalności GKRPA za rok 2018. 
 Informacje z działalności  GKRPA przedstawiła Aleksandra Wyrwas 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 

Do sprawozdania radni mieli następujące uwagi i zapytania  

Wójt Gminy zapytał ile było wniosków na leczenie którzy podjęli leczenie  

Aleksandra Wyrwas odp:  że nie zgłaszał nikt ile osób faktycznie podjęło 

leczenie  
 

Punkt 10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1)Zmian w budżecie Gminy Kraszewice na 2019r. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik. 

W sprawie projektu radni mieli następujące uwagi i zapytania : 

Pani Skarbnik wyjaśniła że musiała wprowadzić następujące zmiany  

 

Zwiększa się dochody budżetu Gminy o kwotę 190.777,38 zł, wydatki budżetu 

Gminy zwiększa się o kwotę 2.464.384,38 zł oraz zwiększa się przychody budżetu 

Gminy o kwotę 2.273.607,00 zł w wyniku: 

 

 

1. Otrzymania od Wojewody Wielkopolskiego zawiadomienia FB-

I.3111.86.2019.7 z dnia  20.03.2019r. o zwiększeniu planu dotacji na realizację 

wieloletniego programu rządowego „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-

2023 o kwotę 19.063,00 zł. 

Środki te przeznacza się na ww cel realizowany przez GOPS. 

 

2. Otrzymania pisma od Ministra Finansów o nr ST3.4750.1.2019 o ostatecznych 

kwotach subwencji na 2019r. zwiększa się subwencję oświatową o kwotę 

3.511,00 zł. Środki te przeznacza się na wydatki bieżące związane z 

wynagrodzeniami osobowymi pracowników w planie finansowym SP Kuźnica 

Grabowska w paragrafie 4010. 
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W sprawie projektu uchwały  radni mieli następujące uwagi i zapytania; 

Radny Jan Puchała stwierdził że wychodzi na to że 1mln zł będzie na Bigosy z 

wolnych środków i 900tys z kredytu . Zapytał czy zabezpieczamy w100% swoje 

środki ? 

Wójt Gminy odp z informacji, które są z Urzędu Wojewódzkiego niestety nie tak 

szybko możemy się spodziewać przekazanych środków na zadanie Przebudowa 

Drogi gminnej Głuszyna , Bigosy , Kuźnica Grabowska . Dlatego zasadne jest 

zabezpieczenie tego z środków własnych . Ogłosić przetarg i zacząć realizacje tego 

zadania  

Radny Jan Puchała zapytał co się stanie jak przetarg będzie kosztował więcej ? 

Wójt Gminy poinformował że wtedy będziemy na ten temat rozmawiać . Im dłużej 

będziemy zwlekać tym większe prawdopodobieństwo większej ceny.  

 

W sprawie projektu Radni nie  mieli więcej   uwag i zapytań, więc 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

przedstawionego projektu uchwały? 

 

W wyniku jawnego głosowania stwierdziła, że Rada Gminy w obecności 12 

radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr VII/45/2019 Rady 

Gminy Kraszewice z dnia 29 marca  2019r. w sprawie Zmian w budżecie 

Gminy Kraszewice na 2019r. 

 (za – 10 głosów, przeciw –0 głosów, wstrzymało się – 2 głosy) 

Uchwała  stanowi załącznik 9 

 

 

 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kraszewice na lata 

2019 – 2028. 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy  

 

W sprawie projektu Radni nie  mieli żadnych uwag i zapytań   uwag i 

zapytań, więc Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za 

przyjęciem przedstawionego projektu uchwały? 

 

W wyniku jawnego głosowania stwierdziła, że Rada Gminy w obecności 12 

radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr VII/46/2019 Rady 

Gminy Kraszewice z dnia 29 marca  2019r. w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kraszewice na lata 2019 – 

2028. 

 (za – 10 głosów, przeciw –0 głosów, wstrzymało się – 2 głosy) wyszedł 

Sylwester Gołdyn  

Uchwała  stanowi załącznik 10 
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3) niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy na 2020 rok 

środków na fundusz sołecki. 

Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy  

 

W sprawie projektu Radni nie  mieli żadnych uwag i zapytań   uwag i zapytań, 

więc Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

przedstawionego projektu uchwały? 

 

W wyniku jawnego głosowania stwierdziła, że Rada Gminy w obecności  

12 radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr VII/47/2019 Rady 

Gminy Kraszewice z dnia 29 marca  2019r. w sprawie  niewyrażenia zgody 

na wyodrębnienie w budżecie Gminy na 2020 rok środków na fundusz 

sołecki. 

 

 (za – 12 głosów, przeciw –0 głosów, wstrzymało się – 0 głosów) wrócił 

Sylwester Gołdyn  

Uchwała  stanowi załącznik 11 

 

 

4) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrzeszowskiemu.  

Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy  

 

W sprawie projektu Radni nie  mieli żadnych uwag i zapytań , więc 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

przedstawionego projektu uchwały? 

 

W wyniku jawnego głosowania stwierdziła, że Rada Gminy w obecności  

12 radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr VII/48/2019 

Rady Gminy Kraszewice z dnia 29 marca  2019r. w sprawie   udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Ostrzeszowskiemu.  

 

(za – 12 głosów, przeciw –0 głosów, wstrzymało się – 0 głosów) wrócił 

Sylwester Gołdyn  

Uchwała  stanowi załącznik 12 

 

5) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrzeszowskiemu. 

 

Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy  

 



9 
 

W sprawie projektu Radni nie  mieli żadnych uwag i zapytań , więc 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

przedstawionego projektu uchwały? 

 

W wyniku jawnego głosowania stwierdziła, że Rada Gminy w obecności  

12 radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr VII/49/2019 Rady 

Gminy Kraszewice z dnia 29 marca  2019r. w sprawie   udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Ostrzeszowskiemu.  

 

(za – 12 głosów, przeciw –0 głosów, wstrzymało się – 0 głosów) wrócił 

Sylwester Gołdyn  

Uchwała  stanowi załącznik 12 

 

 

6) wyrażenia zgody na sprzedaż części nieruchomości gruntowej 

położonej w Kraszewicach. 

Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy 

W sprawie projektu radni mieli następujące uwagi i zapytania  

Radny Jan Puchała zapytał czy to nie podchodzi ustawie o obrocie ziemią , 

że jak ktoś nie jest rolnikiem to może kupić nie więcej niż…, że to się 

kumuluje. 

Sołtys Józef  Adamus poinformował że do 1 ha teraz może . 

Radny Jan Puchała obawia się , że jeśli nie było zbyt dużego zainteresowania 

tymi działkami a my mimo wszystko chcemy je sprzedać to może dojść do 

tego że będziemy mieli osiedle jednego mieszkańca. 

 

W sprawie projektu Radni nie  mieli więcej  uwag i zapytań , więc 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

przedstawionego projektu uchwały? 

 

W wyniku jawnego głosowania stwierdziła, że Rada Gminy w obecności  

12 radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr VII/50/2019 Rady 

Gminy Kraszewice z dnia 29 marca  2019r. w sprawie   wyrażenia zgody na 

sprzedaż części nieruchomości gruntowej położonej w Kraszewicach 
(za – 12 głosów, przeciw –0 głosów, wstrzymało się – 0 głosów) 

Projekt uchwały stanowi załącznik 13 

 

7) ustalenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych 

dla radnych Rady Gminy Kraszewice oraz zasad ich wypłacania  

Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy  
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W sprawie projektu Radni nie  mieli   uwag i zapytań , więc Przewodniczący 

Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem przedstawionego 

projektu uchwały? 

 

W wyniku jawnego głosowania stwierdziła, że Rada Gminy w obecności  

12 radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr VII/51/2019 

Rady Gminy Kraszewice z dnia 29 marca  2019r. w sprawie ustalenia 

wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych dla radnych 

Rady Gminy Kraszewice oraz zasad ich wypłacania  

(za – 11 głosów, przeciw –0 głosów, wstrzymało się – 1 głos) 

Uchwała  stanowi załącznik 14 

 

8) zasad przyznawania i wysokości diet sołtysów  

Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy       

 

W sprawie projektu Radni nie  mieli   uwag i zapytań , więc Przewodniczący 

Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem przedstawionego projektu 

uchwały? 

 

W wyniku jawnego głosowania stwierdziła, że Rada Gminy w obecności  

12 radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr VII/52/2019 Rady 

Gminy Kraszewice z dnia 29 marca  2019r. w sprawie    zasad 

przyznawania i wysokości diet sołtysów  

(za – 12 głosów, przeciw –0 głosów, wstrzymało się – 0 głosów) 

Uchwała  stanowi załącznik 15 

 

 

 

9) likwidacji związku pod nazwą Związek Gmin Ziemi Ostrzeszowskiej.   

    Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały  

 

W sprawie projektu Radni nie  mieli  żadnych  uwag i zapytań, więc 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

przedstawionego projektu uchwały? 

 

W wyniku jawnego głosowania stwierdziła, że Rada Gminy w obecności 12 

radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr VII/53/2019 Rady 

Gminy Kraszewice z dnia 29 marca  2019r. w sprawie likwidacji związku 

pod nazwą Związek Gmin Ziemi Ostrzeszowskiej 

 (za – 12 głosów, przeciw –0 głosów, wstrzymało się – 0 głosów) 

Uchwała  stanowi załącznik 16 

 

 



11 
 

10) sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów 

Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy  

 

W sprawie projektu Radni nie  mieli  żadnych  uwag i zapytań, więc 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

przedstawionego projektu uchwały? 

 

W wyniku jawnego głosowania stwierdziła, że Rada Gminy w obecności 12 

radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr VII/54/2019 Rady 

Gminy Kraszewice z dnia 29 marca  2019r. w sprawie sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów 

 (za – 12 głosów, przeciw –0 głosów, wstrzymało się – 0 głosów) 

Uchwała  stanowi załącznik 17 

 

 

 

11) uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Kraszewice. 

 

W sprawie projektu Radni nie  mieli  żadnych  uwag i zapytań, więc 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

przedstawionego projektu uchwały? 

 

W wyniku jawnego głosowania stwierdziła, że Rada Gminy w obecności 12 

radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr VII/55/2019 Rady 

Gminy Kraszewice z dnia 29 marca  2019r. w sprawie  uchwalenia 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Kraszewice. 

 (za – 12 głosów, przeciw –0 głosów, wstrzymało się – 0 głosów) 

Uchwała  stanowi załącznik 18 

 

12) określenia rodzaju dodatkowych usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów oraz wysokości cen za te usługi 

 

W sprawie projektu Radni nie  mieli  żadnych  uwag i zapytań, więc 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

przedstawionego projektu uchwały? 

 

W wyniku jawnego głosowania stwierdziła, że Rada Gminy w obecności 12 

radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła 
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 uchwałę Nr VII/56/2019 Rady Gminy Kraszewice z dnia 29 marca  2019r. 

w sprawie  określenia rodzaju dodatkowych usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów oraz wysokości cen za te usługi 

 (za – 12 głosów, przeciw –0 głosów, wstrzymało się – 0 głosów) 

Uchwała stanowi załącznik 19 

 

13) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami  bezdomnymi  oraz  

zapobiegania    bezdomności  zwierząt  na  terenie Gminy Kraszewice   

w 2019 roku.  

 

 

W sprawie projektu Radni nie  mieli  żadnych  uwag i zapytań, więc 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

przedstawionego projektu uchwały? 

 

W wyniku jawnego głosowania stwierdziła, że Rada Gminy w obecności 12 

radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr VII/57/2019 Rady 

Gminy Kraszewice z dnia 29 marca  2019r. w sprawie  przyjęcia programu 

opieki nad zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania    bezdomności  

zwierząt  na  terenie Gminy Kraszewice   w 2019 roku.  

 (za – 12 głosów, przeciw –0 głosów, wstrzymało się – 0 głosów) 

Projekt uchwały stanowi załącznik 20 

 

14) ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę. Kraszewice oraz określenia granic 

obwodów publicznych szkół podstawowych mających siedzibę na 

obszarze Gminy Kraszewice. 

 

W sprawie projektu Radni nie  mieli  żadnych  uwag i zapytań, więc 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

przedstawionego projektu uchwały? 

 

W wyniku jawnego głosowania stwierdziła, że Rada Gminy w obecności 12 

radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr VII/58/2019 Rady 

Gminy Kraszewice z dnia 29 marca  2019r. w sprawie  ustalenia planu 

sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę. 

Kraszewice oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 

podstawowych mających siedzibę na obszarze Gminy Kraszewice. 

 (za – 12 głosów, przeciw –0 głosów, wstrzymało się – 0 głosów) 
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Uchwała  stanowi załącznik 21 

 

11.   Interpelacje i zapytania radnych.  

 

Radny Jan Puchała zapytał  

          Panie Wójcie, ustawa z dnia 11 stycznia 2018 r. „O zmianie niektórych 

ustaw  w celu zwiększenia udziału obywateli w procesie wybierania, 

funkcjonowania  i kontrolowania niektórych organów publicznych” (DU z 2018 

r. poz. 130)  wprowadziła m.in. w ustawie o samorządzie gminnym (tj. DU z 

2018 r. poz. 994) artykuł 24 ust. od 2 do 7. Art. 24 ust. 3 mówi, że radni mogą 

kierować interpelacje i zapytania do wójta. Art. 24 ust. 6 mówi, że interpelacje i 

zapytania składa się na piśmie do Przewodniczącego Rady, który przekazuje je 

niezwłocznie wójtowi. Pytam – (niezwłocznie tzn. kiedy ?), a wójt lub osoba 

przez niego upoważniona jest zobowiązana udzielić odpowiedzi na piśmie nie 

później niż w terminie 14 dni od dnia otrzymania interpelacji lub zapytania. 

Chciałbym powiedzieć, że zostałem potraktowany bardzo niepoważnie, 

ponieważ do tej pory nie uzyskałem żadnej odpowiedzi bądź wyjaśnienia. 

Powiem więcej ze zdziwieniem zauważyłem po jakimś czasie, że moja 

interpelacja jest już załącznikiem do protokołu, którego jeszcze nie ma na 

stronie internetowej gminy (BIP). Interpelacja ta nie została chyba nigdzie 

zarejestrowana, ponieważ nie posiada żadnego numeru ani sygnatury. Jest chyba 

zwykłą kartką papieru. 

Natomiast zgodnie z ust. 7 tego samego artykułu, który brzmi „treść interpelacji, 

zapytań oraz udzielonych odpowiedzi podawana jest do publicznej wiadomości 

poprzez niezwłoczną publikację w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie 

internetowej gminy oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty ((niezwłoczną tzn. 

kiedy ?), jaki w naszej gminie jest sposób zwyczajowo przyjęty ?)). 

Panie wójcie prosiłbym o jednoznaczne ustosunkowanie się do mojego 

zapytania  

i wyjaśnienie powstałych nieścisłości. 

Radny Jan Puchała poinformował również że skoro jest to urzędowe pismo  to 

powinno dostać sygnaturę oraz być zarejestrowane  

Przewodniczący Rady Artur Chowański poinformował że w tym przekazał dalej 

to pismo. 

 

12. Odpowiedzi na interpelacje.  

Wójt Gminy odczytał  odpowiedź na interpelację która stanowi załącznik nr 22 

do niniejszego protokołu. 

Radny Jan Puchała dopytał czy chodzi o  uchwałę z 23 września 2016r. łącznie z 

załącznikiem ? 

Wójt Gminy wyjaśnił że załącznikiem do tej uchwały jest mapa  

Radny Jan Puchała zapytał czy mapa taka bez podpisu bez niczego ? 

Wójt Gminy powiedział że powinna być mapa z opisem dróg  
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Radny Jan Puchała prosił aby wójt sprawdził na Biuletynie Informacji 

Publicznej 

13. Wolne wnioski i informacje.  

Przewodniczący Rady prosił radnych o złożenie oświadczeń majątkowych  

Radny Jan Puchała poinformował że po sprawdzeniu na stronie internetowej 

BIP iż jest podmieniony załącznik. Panie Wójcie tak się nie robi  

Wójt Gminy poinformował, że załącznikiem do uchwały jest mapa która 

zawiera opis dróg  i to zostało do Państwa  

Radny Jan Puchała stwierdził, że jeśli Wójt nie chce się przyznać do podmiany 

załącznika to będziemy w sporze. 

Wójt Gminy ponownie powtórzył że jest zamieszczony załącznik taki jak przy 

uchwale  

Radny Jan Puchała zapytał czy ten konkretny załącznik był zamieszczony na 

Bip w 2016 roku ? 

Wójt Gminy odp że była zamieszczona inna mapa, ale która nie stanowiła 

załącznika do uchwały. 

 

 

Punkt 14. Zakończenie obrad sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy 

Artur Chowański podziękował Radzie Gminy, Wójtowi Gminy, Skarbnikowi, 

Sekretarzowi  Gminy, sołtysom i pozostałym uczestnikom za udział w obradach 

- zamykając tym samym o godz. 12:55  VII sesję Rady Gminy Kraszewice.  
 

Protokołowała:                                        Sekretarz Obrad VII sesji Rady Gminy 
/Lidia     Plewa /                                        Sylwia Kolenda   / 

 

 

 

 

 
 

 


